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Abstract (en)
[origin: WO2016050766A1] The invention relates to a protective structure (1) comprising a plurality of props (2) that are spaced apart; a catch net
(3) that is guided on the props (2); and one base plate (4) per prop (2) for mounting the props (2); the props (2) are each mounted on the associated
base plate (4) by a ball and socket joint (5); said ball and socket joint (5) includes a socket (6) and a ball (7) which is guided within the socket (6)
and which is secured in place within the socket (6) by a retaining mechanism (8).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Schutzverbauung (1) mit einer Mehrzahl von beabstandet angeordneten Trägern (2); mit einem Fangnetz (3), das an den
Trägern (2) geführt ist; und mit einer Bodenplatte (4) pro Träger (2) zur Fixierung der Träger (2), wobei die Träger (2) jeweils über ein Kugelgelenk
(5) an ihrer zugeordneten Bodenplatte (4) fixiert sind, und wobei das Kugelgelenk (5) eine Pfanne (6) und eine in dieser geführte Kugel (7) aufweist,
die mittels einer Rückhaltevorrichtung (8) in der Pfanne (6) lagegesichert ist.
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